
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 
 

            Încheiat azi 26.06.2009, cu ocazia şedinţei Ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 13, absenţi  motivat 2: dl.Toadere Ioan, dl. Varga 

Andrei, iar dl. Szilard Antal a venit pe parcursul şedinţei. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 20.05.2009. 

 Dl. Torok Ferencz propune înscrierea pe ordinea de zi a mai multor proiecte de hotărâre care 

vizează rectificări de buget, majorare capital social la SC Crişul SA respectiv aprobare Parteneriat 

Centrul de Plasament Huedin. 

 Dl. Drăgan Sandu  menţionează că lipseşte cvorumul semnăturilor pe proiectele de hotărâri al 

comisiei economice. 

 Dl. Torok Ferencz arată că dl. Antal Szilard trebuie să sosească fiind plecat din localitate şi are 

acordul telefonic privitor la avizarea acestor proiecte. 

 Dl. Paşcalău Ionel este de părere că proiectele de hotărâri care nu sunt avizate de comisia 

economică să fie lăsate pentru o şedinţă viitoare. 

 Se supune la vot aprobarea acestor proiecte de hotărâri  spre sfârşitul şedinţei. 

 Se supune la vot ordinea de zi cu complectările ulterioare şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan  Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publică 

privind aprobarea Regulamentului de Decernare a Titlului de Cetăţean  de Onoare al oraşului Huedin. 

 Dl. Torok Ferencz propune corectarea prevederilor de la art.1 în sensul că Titlu de Cetăţean de 

Onoare să poată fi  la cerere,  transcris în limba maternă sau o limbă de circulaţie internaţională. 

 Se supune  la vot proiectul de hotărâre cu această propunere şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Ordine 

Publică al oraşului Huedin, iar dl. Farkaş Marius  menţionează că acest Regulament va urma procedura 

afişării în dezbatere publică, după care va fi supusă aprobării Consiliului Local. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind confirmarea componenţei Consiliului de Administraţie şi a  Comisiei de cenzori la SC  Transim 

SA, iar dl. Paşcalău Ionel  propune revocarea membrilor Consiliului de Administraţie. 

 D.na  Viceprimar solicită prezentarea motivelor pentru care se doreşte această amânare 

propunând amânarea acestui proiect de hotărâre. 

 Dl Paşcalău Ionel solicită dezbaterea în şedinţă a situaţiei financiare a societăţii. 

 Dl Farcaş Marius menţionează că,  Consiliul de Administraţie a fost ales pe o perioadă de 1 an. 

D.na contabilă de la SC Transim SA menţionează că alegerea sa făcut pe 4 ani, arătând că va 

comunica d.lui director situaţia nou creată. 

 D.şoara Cozea Marinela propune amânarea proiectului de hotărâre,  care se aprobă cu 7 voturi 

pentru şi 5 abţineri- dl. Abrudan Sorin, d.na  Cozea Sişvia, dl.  Farkaş Marius, dl. Paşcalău Ionel, dl.  

Sanfira Ionuţ. 

 Dl Paşcalău Ionel  menţionează că este necesară  o analiză a activităţii la SC Transim SA. 

 Dl consilier judeţean Iancu Gheorghe solicită aplicarea H.C.L  cu interzicerea parcărilor  auto 

de peste 7,5 to, iar dl Paşcalău Ionel  menţionează că această hotarare trebuia aplicată din luna a 6  

solicitând totodată un raport în acest sens. 

Dl Stângă Silviu prezintă informarea cu privire la aplicarea H.C.L privind parcările, arătând că 

în cel mai scurt timp vor fi îndeplinite condiţiile pentru procurarea tichetelor de parcare, aspecte 

subliniate şi de dl primar. 



Dl Paşcalău Ionel solicită sa fie folosit personalul angajat pentru  încasări,  iar dl  Abrudan 

Sorin  menţionează că in Regulamentul parcărilor sunt prevăzute tarifele de închiriere a locurilor de 

parcare. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării demersurilor pentru 

preluarea unei suprafeţe de teren din fostul perimetru C.I.S care se aprobă în unanimitate. 

Dl Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism 

privind aprobarea amplasării unui panou publicitar pe amplasamentul din str. Horea colţ cu str. 

Oborului, lămuriri acordând şi dl Abrudan Sorin iar dl Paşcalău Ionel solicită şi avizul Poliţiei rutiere 

pentru acest amplasament. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune  la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Parteneriatului între Consiliului Local Huedin şi Centrul de Plasament Huedin. 

Dl.  Drăgan Sandu prezintă informarea cu privire  la îndeplinirea H.C.L  pe luna mai 2009. 

Dl. Lazea Constantin  prezintă la solicitarea d.lui Pascalău Ionel  informarea privind situaţiile 

de lucrări,  respectiv reparaţiile efectuate pe drumul de acces spre Cetatea Veche. 

Dl Abrudan Sorin informează despre intenţiile unei firme Italiene – proiect pentru staţia de 

epurare a apei care poate fi folosită pentru Cetatea Veche şi Bicalat. 

Dl Primar informează pe dl Farcaş Marius cu privire la cantitatea de piatră cubică ce a fost 

dezafectată din str. E.Varga aratînd că  piatra rămasă a fost valorificată. Mentionează de asemenea că,  

potrivit Programului I.S.P.A/2008 s-a încheiat un proces verbal pentru predarea căilor de acces la 

forma iniţială. 

Dl Primar informează de asemenea despre situaţia proiectelor cu A.N.L,  Casa de Cultură, 

Sistem apă canal.  

Dl Torok Ferencz solicită refacerea gardului imprejmuitor la Grupul Şcolar Huedin de firma 

care a efectuaat investiţia la Campus Şcolar,  menţionând de asemenea că este necesară şi amenajarea 

unei magazii pentru lemne. 

Dl .Stângă  Silviu răspunde d.lui Paşcalău Ionel  cu privire la proiectul izolării termice a 

blocurilor. 

Dl. Paşcalău Ionel solicită o situaţie cu datoriile firmelor la SC Crişul SA. 

Dl. Tămaş Dorin  răspunde d.lui Drăgan Sandu  privind calitatea apei  potabile. Răspunde de 

asemenea şi d.lui Pascalău Ionel  arătând că drunurile de la staţia de apă Bologa sunt colmatate, bazinul 

de apă realizându-se pe baza unui studiu. Mentionează că terenul din zona respectivă va fi adus la 

starea iniţială. 

Dl Paşcalău Ionel  menţioneză că în zona respectivă s-au făcut escavări deşi zona staţiei de 

pompare este zonă protejată., dl Tamaş Dorin menţionând că nu se fac escavări în această zonă. 

 D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea rectificării bugetului cu suma de 120.000 lei, lămuriri suplimentare acordând dl. primar 

arătând că sunt necesare efectuarea Studiului de Fezabilitate pentru toate străzile din oras. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dna Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică privind 

aprobarea rectificării bugetului cu suma de  150.000 lei, lămuriri acordând dl. Primar. 

D.na Cozea Silvia solicită alocarea sumelor pentru premiile cadrelor didactice sau cel putin 

măcar un tichet  cadou pe cadru didactic, dl. Primar menţionând că rămâne de văzut în trimestrul  IV 

dacă vor fi alocate sumele necesare. 

De asemenea dl Primar acordă lămuriri d.lui Farkaş Marius cu privire la sumele prevăzute la 

despăgubiri civile şi servicii religioase. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

aprobarea tarifelor la serviciul de salubritate, prestate de SC Crişul SA. 

D.na contabilă al SC Crisul SA acordă lămuriri suplimentare arătând că majorarea vizează la 

persoane fizice un procent de 10% respectiv 4 lei/ persoana/lună. La persoane juridice majorarea este 

mai mare fiind de cca. 45 lei/mc. Menţionează de asemenea că este necesară majorarea taxei de 

depozitare la rampa de gunoi. 

Dl secretar răspunde d.lui Paşcalău că în principiu nu poate vota această hotărâre vizavi de 

starea de conflict de interese în care se află. 



Dl Abrudam Sorin solicită o anticalculaţţe de preţ care să acopere prestarea acestui serviciu. Dl 

Drăgan Sandu  proprune suma de 10 lei pentru taxa depozitare rampă/mc. 

D.na Cozea Silvia consideră că majorarea este prea mare pentru populaţie iar dl Farkaş Marius 

solicită să se voteze separat tarifele  propuse. 

Se supune la vot majorarea tarifului la salubritate pentru persoane juridice şi se aprobă cu  11 

voturi pentru şi două  abtineri dl. Farkaş Marius, dl. Pădurean Răzvan. 

Se supune la vot majorarea tarifului la persoane fizice si se votează cu un vot pentru 2 voturi 

împotrivă dl. Farkaş Marius, dl.  Drăgan Sandu  şi 10 abţineri,   hotărârea neadoptându-se. 

Se supune la vot tariful pentru depozitarea pe rampă şi se aprobă cu 11 voturi pentru şi 1 vot 

împotrivă dl.  Drăgan Sandu,  dl. Pascalău Ionel nu a votat.  

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate mai puţin dl Paşcalău care nu votează proiectul de 

hotărâre privind aprobarea actualizării Contractului de Delegare a Gestiunii Serviciilor cu SC Crişul 

SA. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind  aprobarea demolării 

şi dezafectării unei magazii aparţinând Liceului O. Goga  din incinta internatului din str. Horea nr.80, 

lămuriri acordând dl. primar. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 

cu suma de 565.000 lei din fondul de rezervă, lucrări ce vizează pavaje în P.ţa Rep. 8 şi unele reparaţii 

la carosabil şi asfaltări, lămuriri acordând dl primar. 

D.na Giurgiu Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind 

rectificarea bugetului pe anul 2009 cu suma de 457.000 lei, lămuriri acordând dl primar şi d.na contabil 

şef -   d.lui Abrudan Sorin. 

Dl . primar acordă lămuriri cu privire la proiectul de hotărâre privind majorarea capitalului 

social la SC Crişul SA arătând că reprezintă ultima tranşă din suma de 1,4 miliarde dispuse iniţial. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate mai puţin dl Farkaş Marius care se abţine iar dl 

Paşcalău nu a votat. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea convocării adunării generale  la 

Compania de Apă Someş SA  şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului  cu 565.000 lei 

lămuriri acordând d.na contabil şef,  care arată că suma reprezintă banii pentru salarii la şcoli. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                                    Secretar,  

               Cozea Marinela       Cozea Dan  


